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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérem, magyarázzák meg ezt a bizonyítványt!" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Amint azt Ön is tudja, az Európai Bizottság Oktatási és Képzési Figyelő 2022 című kiadványának
Magyarországról  szóló  fejezetében  finoman  szólva  is  kudarcként  mutatják  be  az  Önök
oktatáspolitikáját (már ha beszélhetünk egyáltalán ilyenről).
 
Tudom, hogy Önök permanens (verbális) harcban állnak Brüsszellel, de azért engedje meg, hogy a
kiállított bizonyítványból idézzek, és a megoldási javaslatok iránt érdeklődjek, mint a katedrától
elszakadni soha nem tudó dél-somogyi pedagógus.
 
A felsőfokú végzettségű 25-34 évesek aránya ugyan nőtt, de az EU átlagot sem éri el. Márpedig
véleményünk szerint, ennek alapvető célként kellene szerepelni.

Szintén nőtt a rosszul teljesítő 15 évesek aránya olvasás, matematika, természettudományok terén,
meghaladva az uniós átlagot (kétes dicsőség).

Az EU-s átlagnál több a korai iskolaelhagyó. A cigány tanulók esetében egészen brutális - 62,7%  -
ez az arány és nem látjuk, hogy miként tudnák ezt a kérdést megoldani.

Az EU szerint égető problémákkal kellene Önöknek szembenézni, amennyiben felelős kormányzást
folytatnának: az egyre nagyobb a tanárhiány, az elöregedés (tavaly a tanárok 46 százaléka 50 éves
vagy idősebb volt), a pedagógusok megalázóan alacsony fizetése és az utánpótlás hiánya fenyegeti
az egész ágazat működését, ahogyan arra mi is számtalanszor figyelmeztettünk az elmúlt években.

Sajnos eddig hiába. Tovább probléma, hogy Magyarországon a legalacsonyabb a tanárok bére az
OECD-országok körében.

 Miniszter Úr két kérdésre válaszoljon, ha megkérhetem:



 
-Hogyan értékeli ezt a jelentést, iránymutatónak tartja-e az elkövetkezendő törvénykezési 
periódusban?

-Amennyiben nem, milyen egyéb megoldási javaslataik vannak az oktatás helyzetének javítása 
érdekében?

 

Várom érdemi válaszát!
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